



Extension of Policy Premium Grace Period

In light of the ongoing spread of the novel coronavirus, we are conscious of the potential payment disruptions caused by the outbreak. With our customers' interests and wellbeing at heart, AXA is extending the premium payment grace period for all our current in-force individual life insurance policies¹.

For policy premium due on or before 31 August 2020, the grace period of premium payment will be extended from 30 days to 90 days from the premium due date.

In view of the entry restrictions imposed on visitors travelling from mainland China to Hong Kong, the grace period of premium payment for our mainland Chinese policyholders will be further extended to 90 days from the premium due date or 31 August 2020, whichever is later.

¹ Only applicable to life policies issued by AXA China Region Insurance Company Limited and AXA China Region Insurance Company (Bermuda) Limited (incorporated in Bermuda with limited liability)

² Other terms and conditions in the eligible policies shall remain unchanged

延展保費寬限期

新型冠狀病毒疫情持續擴散。AXA 安盛一向以客為先，因應疫情可能對客戶的繳費安排造成不便，現特意延長當前生效的個人人壽保單^{註一}的保費寬限期。

就 2020 年 8 月 31 日或之前到期的保費，其保費寬限期將由 30 天延長至 90 天（由保費到期日起計算）。

有見香港特區政府針對由中國內地入境人士實施入境限制，中國內地客戶保單的保費寬限期將進一步延長至 2020 年 8 月 31 日或保費到期日起計 90 天（以較後時間為準）。

^{註一}只適用於安盛金融有限公司及安盛保險(百慕達)有限公司 (於百慕達註冊成立的有限公司)發出的人壽保單。

^{註二}保單所有其他條款及細則維持不變。